

**PANGARUH KREATIVITAS GURU DINA NGAGUNAKEUN MÉDIA
PANGAJARAN PIKEUN NGARONJATKEUN KARENETAN DIAJAR
SISWA KELAS IV SDN CIJAGRA 04 PASEH KABUPATEN BANDUNG**

(Panalitian Kuantitatif Deskriptif)

Ku:

Shafira Milania

NPM 185060067

ABSTRAK

Kegiatan diajar ngajar mangrupa kegiatan edukatif kalawan interaksi antara guru jeung siswa atawa siswa. Guru kudu sa-kréatif dina ngararancang pangajaran jeung dina ngagunakeun média pangajaran minangka alat pikeun nepikeun pesen atawa bahan pangajaran, sangkan siswa leuwih sumanget jeung minat diajar. Panalitian ieu miboga tujuan pikeun mikanyaho kumaha pangaruh kréativitas guru dina ngagunakeun média pangajaran pikeun ngaronjatkeun minat diajar siswa di kelas IV. Panalitian ieu mangrupa panalitian kuantitatif ngagunakeun métode déskriptif. Panalitian ieu dilaksanakeun di SDN Cijagra 04 Paséh Kabupatén Bandung. Instrumén anu digunakeun nya éta angkét skala Likert anu disebarkeun langsung ka siswa jeung lembar observasi pikeun mikanyaho kumaha ngawujudna kréativitas guru. Populasi dina ieu panalitian nya éta siswa kelas IV jeung guru kelas IV, sedengkeun téhnik sampel ngagunakeun téhnik sampel jenuh sahingga sampel anu dicokot nya éta sakabéh siswa kelas IV anu jumlahna 50 urang. Téhnik analisis data anu digunakeun dina ieu panalitian ngagunakeun uji régrési liniér basajan. Dumasar kana hasil panalitian anu geus dilaksanakeun di SDN Cijagra 04 Paséh Kabupatén Bandung, hasil nuduhkeun yén (1) wangun kréativitas guru dina ngagunakeun média pangajaran téh cukup variatif, saperti ngagunakeun alat bantu pangajaran, bahan buku pangajaran, jeung ngagunakeun objék sabudeureun nu patali jeung materi. (2) aya pangaruh positif anu lumangsung antara kréativitas guru dina ngaronjatkeun minat diajar siswa, hal ieu dibuktikeun ku hasil $T_{itung} = 1,781$ leuwih ti $(>) T_{tabel} = 1,667$ kalawan peunteun signifikansi $0,025 < 0,05$. Pangaruh kréativitas guru kana minat diajar siswa nyaéta 73%. Ieu dibuktikeun ku hasil koefisien determinasi (R Square) 0,730. Ku kituna dumasar kana éta hasil panalitian bisa ditarima, lantaran ayana pangaruh kréativitas guru dina ngagunakeun média pangajaran pikeun ngaronjatkeun minat diajar siswa kelas IV SDN Cijagra 04 Paséh Kabupatén Bandung.

Kécap pamageh: kréativitas guru, média pangajaran, minat diajar siswa